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DARBAS LR SEIMO BIUDŽETO IR FINANSŲ KOMITETE

Lietuva susidūrė su daug iššūkių pastaruoju metu, todėl, atsižvelgiant į geopolitinę situaciją, jos įtaką 
šaliai, energetikos sektoriui, BFK komitete didelis dėmesys skirtas parlamentinei priežiūrai. Tai viena 
pagrindinių veiklos krypčių. Išklausytos įvairių valstybės institucijų ir įstaigų, verslo, finansų 
sektoriaus, nevyriausybinių organizacijų ataskaitos, apžvelgtos ir įvertintos jų prognozės bei veiklos 
rezultatai. 

Bene daugiausia dėmesio skirta mokesčių politikai, elektros, gamtinių dujų, degalų kainų stabilumui 
ir infliacijos padarinių švelninimui, pradėtas gvildenti Lietuvos futbolo federacijos tiesioginio 
valdymo perdavimo klausimas, norint efektyvesnių pasiekimų futbole tarptautiniu lygiu. 

Priimtas Lietuvos 2023 metų valstybės biudžetas. Prioritetas skirtas keturioms sritims: energijos 
kainų šoko sušvelninimui, žmonių pajamų didinimui, krašto saugumo stiprinimui ir tvarioms 
investicijoms į Lietuvos ateitį.

Didelis dėmesys skirtas gyventojų pajamų didinimo klausimui. Minimali mėnesinė alga didės iki 840 
eurų, didinant neapmokestinamąjį pajamų dydį iki 625 eurų. Šis sprendimas reikš papildomą 83,55 
eurų pajamų augimą mažiausias pajamas gaunantiems. Mokytojų algos didės apie 150 eurų, dėstytojų, 
mokslininkų, kultūros ir meno, socialinės srities darbuotojų, vidaus tarnybos sistemos pareigūnų –
apie 120 eurų, medikų ir rezidentų apie 160 eurų. Didės ir kitų viešojo sektoriaus darbuotojų darbo 
užmokesčiai bei socialinės paramos išmokų baziniai dydžiai, kurie turės įtakos išmokoms vaikams, 
paramai neįgaliesiems, socialinėms pašalpoms, būsto šildymo išlaidų kompensacijoms, šalpos 
pensijoms ir slaugos išlaidoms. Didės senatvės pensijos, turint būtinąjį stažą – 65 eurais per mėnesį, 
o vidutinė senatvės pensija – 60 eurų. 



Labai svarbu tiek dabar tiek ateityje padėti žmonėms ir verslams išgyventi elektros ir dujų kainų šoką. 
Tam gyventojams buvo ir bus skirta kompensacija elektros ir dujoms kainos augimo daliai, 
nepasiturintiems ir vidutines pajamas gaunantiems – kompensacijos už šildymą, atsižvelgiant į 
pajamas. Pagalbos paketu verslui bus siūlomos kompleksinės priemonės padėsiančios Lietuvos 
įmonėms susidoroti su energijos kainų kuriamu spaudimu: elektros kainų augimo dalies 
kompensavimas, subsidijos energijai imlioms įmonėms iki metų pabaigos, mokesčių atidėjimo 
galimybė ir įvairios paskolos.

Saugumo stiprinimas taip pat išlieka vienas svarbiausių šiomis dienomis. Buvo sėkmingai nutiestas 
fizinis barjeras ties siena su Baltarusija, skirtos papildomos lėšos karinės infrastruktūros plėtimui. 
Nuosekliai įgyvendinant Lietuvos įsipareigojimus, susijusiems su naryste NATO, vykdyti 
parlamentinių partijų susitarimą, valstybės biudžete įsipareigota užtikrinti tolygų finansavimą, toliau 
stiprinant nacionalinius gynybos pajėgumus. Šiems tikslams numatyta per 304 mln. eurų, iš kurių 
papildomiems asignavimams krašto apsaugai iki 2,52 proc. BVP skiriami 123,7 mln. eurų. Buvo
nuspręsta papildomai padidinti finansų skyrimą  Lietuvos šaulių sąjungai dėl pertvarkos 
įgyvendinimo ir papildomų funkcijų numatymo.
      2023 m. Lietuva planuoja investuoti beveik 3 mlrd. eurų, iš kurių, didžiausia lėšų dalis bus skirta 

žaliajai transformacijai. Šioje srityje planuojama energetinėms bendrijoms, įtraukiant labiausiai 
pažeidžiamus gyventojus, užtikrinti pigią ir netaršią energiją, tiesioginėmis paskolomis įmonėms 
vystyti atsinaujinančios energijos išteklius (AEI) savo teritorijoje, įrengti centralizuotus nutolusius 
AEI parkus, skatinti alternatyvių degalų naudojimą transporto sektoriuje, įgyvendinti, daugiabučių 
namų renovaciją. Investuoti taip pat numatoma į skaitmeninę pertvarką, mokslo, verslo ir inovacijų 
sritis stiprinant inovacijas mokslo centruose, plečiant jų pasiūlą bei skatinant startuolių vystymą ir 
plėtrą.

PRISIDĖJIMAS PRIE RADVILIŠKIO KRAŠTO ŽMONIŲ GEROVĖS

2022 m. II pusmetis buvo itin aktyvus. Sulaukiau daug kvietimų į bendruomenių, kitų 
nevyriausybinių organizacijų renginius, dalyvavau susitikimuose su gyventojais, vietos valdžios ir 

kitų institucijų atstovais. Daug dėmesio skirta gyventojų 
problemoms spręsti. 

Liepos 4 d. teko dalyvauti Radviliškyje startavusios 
Nacionalinės IV Trečiojo amžiaus universitetų 
universiados atidaryme, kurioje susitiko net 20 komandų 
iš Lietuvos Trečiojo amžiaus universitetų. Universiada 
suteikia galimybę visuomenei artimiau susipažinti su 
Trečiojo amžiaus universitetų veikla, dalyviams –
turiningai 
praleisti 

laisvalaikį 
ne tik mokantis, bet ir sportuojant, pabūti kartu, susitikti 
draugus, pabendrauti, išbandyti naujas sporto šakas. 

Radviliškis 2022 m. šventė 455-ąjį gimtadienį. Šventės 
metu man buvo suteiktas Radviliškio krašto garbės 
piliečio vardas. Esu laimingas, nors niekada nedirbau 
dėl apdovanojimų. Stengiausi ir stengsiuosi dėl čia 
gyvenančių, kuriančių, svajojančių ir mylinčių žmonių. 



Kaip jau minėjau, ne kartą teko lankytis kaimo 
bendruomenių renginiuose. Dalyvavau Sidabravo 
seniūnijos minėjimuose, gražiausių sodybų 
šeimininkų apdovanojimų, Tautiškos giesmės 
giedojimo, Aukštelkų kaimo 465 metų  ir Vadaktų  
miestelio 650 metų minėjimo šventėse, Žolinės 

šventėje 
Grinkiškyje, Šv. 
Roko atlaiduose 
Šaukote ir dar 
gausybėje kitų 
renginių. 

Niekad nepamirštu ir švietimo sistemos ir jaunimo. Liepos 16 d. 
teko garbė lankytis Radviliškio Lizdeikos gimnazijos abiturientų 

brandos atestatų įteikimo šventėje. Į šventę susirinko gausus būrys abiturientų, jų tėvelių, artimųjų, 
draugų. Patiems aktyviausiems, visuomeniškiausiems, geriausiai besimokantiems abiturientams šalia 

atestatų buvo įteiktos padėkos.

Rugsėjo 14 d.  dalyvavau Baisogalos gimnazijoje vykusio 
atnaujinto gimnazijos pastato ir edukacinių erdvių 
pristatyme. Sutvarkyti, atnaujinti koridoriai, kabinetai, 
edukacinės erdvės ir baigti gimnazijos fasado darbai. 
Žinoma, labai svarbu, kad patalpos šiltos, kokybiškai 
įrengtos ir 
gražios, bet 
dar svarbiau, 
kad čia 

veikia stipri bendruomenė, dirba profesionalūs 
pedagogai ir šauni administracija. 

Lapkričio 11 d. Radviliškio Gražinos pagrindinė 
mokykla šventė gražią 45 metų sukaktį. 
Sveikindamas visą mokyklos bendruomenę dėkojau 
vadovams ir pedagogams už sąžiningą, prasmingą, 
nuoširdų darbą ugdant jaunąją kartą ir indėlį 
puoselėjant mokyklos bendruomenę. 

2022 m. II ketvirtyje Radviliškyje būta ir kitų renginių, kuriuose teko garbė sudalyvauti. Rugsėjo 11 
d.  Radviliškio rajone vyko jau 10 specializuota avininkystės paroda „Avis aprengs ir pamaitins 
2022", kuri sulaukė gausaus būrio lankytojų. 



Rugsėjo 26 d. praleidau su Ukrainos 
delegacija. Radviliškio rajone 
apsilankė Ukrainos aukščiausiosios 
Rados nariai, tarnautojai, vietos 
valdžios, nevyriausybinių organizacijų 
atstovai, kuriuos lydėjo LR Seimo 
vicepirmininkas Saudargas Paulius ir 
jo patarėja Laura Gradeckienė. 
Susitikimo metu aptartos potencialaus 
bendradarbiavimo temos kultūros, 
turizmo, žemės ūkio srityse ir 
valstybės sienos apsaugos klausimais. 
Pristatyta Radviliškio rajono 
savivaldybės, kitų įstaigų ir institucijų 
veikla, pasidalinta patirtimi ir 
idėjomis. 

PRISIDĖJIMAS PRIE TYTUVĖNŲ KRAŠTO ŽMONIŲ GEROVĖS

2022 m. antrame pusmetyje dažnai lankiausi ir Tytuvėnų krašte. Kaip ir  Radviliškio rajone, taip  ir 
Tytuvėnų krašte stengiuosi tęsti pradėtus darbus, susitikti su gyventojais, rajono  bei kitų įstaigų 
atstovais. 

Nuoširdžiai bendraujame su 
Tytuvėnų trečiojo amžiaus 
universiteto studentais su jų 
vadove Irena Šimkūniene. 
Lankiausi studentų 
užsiėmimuose, o taip pat 
pakviečiau ir į Lietuvos 
Respublikos Seimą. 

Tytuvėnų krašto bendruomenė jau 
beveik dešimtmetį tęsia gražią 
tradiciją- dalintis gerumu. Bendruomenės nariai ir akcijos rėmėjai verda sriubą ir kviečia miestelio 
gyventojus vaišintis, o surinktos lėšos skiriamos kilniam tikslui. Malonu buvo susėsti prie bendro 

stalo su Tytuvėnų miesto seniūnu 
Romu Čerkausku ir Tytuvėnų 
krašto bendruomenės pirmininku 
Vytautu Mačiūnu.

https://www.facebook.com/laura.gradeckiene?__cft__%5b0%5d=AZW4sFk6lzvzJfO9-Ix3U7Xjb1T2Yi982R9339Ck15kCDzF-diAX1uvB63XwPkhTJ1YGiG9RrWENA4LAV7VDhxWlzeTFEExHxdfO60QzNGMu1hN0auRVs6bJYAFi5zVv1PpRM9zzUyfvOsMK6rfXSwxFKllPCPaGAWsx0ZJT02n9Ew&__tn__=-%5dK-R
https://www.facebook.com/saudargas.paulius?__cft__%5b0%5d=AZW4sFk6lzvzJfO9-Ix3U7Xjb1T2Yi982R9339Ck15kCDzF-diAX1uvB63XwPkhTJ1YGiG9RrWENA4LAV7VDhxWlzeTFEExHxdfO60QzNGMu1hN0auRVs6bJYAFi5zVv1PpRM9zzUyfvOsMK6rfXSwxFKllPCPaGAWsx0ZJT02n9Ew&__tn__=-%5dK-R


Teko dalyvauti ir kituose  renginiuose. 
Konkurso „Metų ūkis 2022“ šventiniame 
renginyje padėka įteikiau Kelmės rajono 
Tytuvėnų seniūnijos ūkininkams Jolitai ir 
Donatui Bandžiukams už ilgametį 
ūkininkavimą, darbštumą ir atkaklumą 
siekiant gerų rezultatų.

Dalyvavau ir gyvo garso grupių fiestoje 
„CIONGAS“, Giliaus ežero vasaros 
estradoje Savanoriavimo metams skirtame renginyje
bei XIX Tytuvėnų vasaros festivalyje. Taip pat, 
vasariškame renginyje ,,Liepa- vasaros karalienė''

aplankiau Šedbarų kaimo bendruomenę
"Spiečius". Bendruomenė įgyvendino projektą 
„Vašku ir medumi kvepianti Spiečiaus 
bendruomenė“, kurį pristatė šiame renginyje.

PATEIKTI TEISĖS AKTŲ PROJEKTAI:

Data Dok. 
Nr.

Teisės akto projektas Nauda/esmė

2022-
08-10

XIVP-
1913

Loterijų įstatymo Nr. IX-1661 
28 straipsnio pakeitimo 
įstatymo projektas

Projektu siekiama nustatyti, kad Lietuvos 
Respublikoje būtų draudžiama skatinti 
dalyvauti interneto ryšiu loterijose – bet kuria 
forma ir bet kokiomis priemonėmis 
skleisti informaciją ar atlikti įtikinėjimo 
veiksmus, įskaitant paties loterijų 
organizatoriaus organizuojamus specialius 
renginius, bandomuosius žaidimus, akcijas, 
nuolaidas, dovanas ir panašaus pobūdžio 
skatinamąsias priemones, skatinančius 
dalyvauti interneto ryšiu loterijose. Siūlomas 
reguliavimas padidins asmenų apsaugą nuo 
galimų finansinių praradimų, neigiamo 
internetinio ryšio loterijų poveikio bei 
sumažins asmenų įsitraukimą į azartinius 
žaidimus.

2022-
08-24

XIVP-
1934

Konstitucijos 60 straipsnio 
pakeitimo įstatymo projektas

Šiuo metu Seimo narys negali gauti jokio kito 
atlyginimo, išskyrus atlyginimą už kūrybinę 
veiklą. Šiuo projektu siekiama pritraukti į 
Seimą kandidatuoti daugiau akademine veikla 
užsiimančių aukštųjų mokyklų, kolegijų 

https://e-seimas.lrs.lt/portal/legalAct/lt/TAP/a1f43ee0238311edb36fa1cf41a91fd9
https://e-seimas.lrs.lt/portal/legalAct/lt/TAP/a1f43ee0238311edb36fa1cf41a91fd9
https://e-seimas.lrs.lt/portal/legalAct/lt/TAP/140049a018af11edb36fa1cf41a91fd9
https://e-seimas.lrs.lt/portal/legalAct/lt/TAP/140049a018af11edb36fa1cf41a91fd9
https://e-seimas.lrs.lt/portal/legalAct/lt/TAP/140049a018af11edb36fa1cf41a91fd9


dėstytojų ir mokslininkų, nustatant Lietuvos 
Respublikos Konstitucijoje teisę Seimo 
nariams užsiimti pedagogine veikla. Projektu,
taip pat, yra siekiama, kad Seimo nariai,
tęsdami pedagoginę veiklą, perduotų ir 
profesines žinias, kurios būtų ypač vertingos 
aukštųjų mokyklų ir kolegijų studentams bei
prisidėtų prie demokratijos ir pilietinės 
visuomenės pagrindų stiprinimo bei dirbdami 
Seime išsaugotų savo profesinius įgūdžius ir 
prisidėtų prie aukštųjų mokyklų ir kolegijų 
studentų lavinimo.

2022-
09-13

XIVP-
1991

Laikinojo įstatymo „Dėl 
Lietuvos futbolo federacijos 
tiesioginio valdymo“ 
projektas

Pastaraisiais metais Lietuvos futbolo vadovybė 
kritikuota dėl prastų sportinių pasiekimų ir 
dalies funkcionierių ryšių su nusikalstamu 
pasauliu. Šiuo metu Lietuva pagal FIFA 
reitingus užima 142 vietą, prastesnis rezultatas 
buvo tik 2017 metais tada šalies vyrų rinktinė 
buvo – 149. Šiuo įstatymo projektu siekiama 
užtikrinti skaidrų ir demokratišką Lietuvos 
futbolo valdymą, grįstą atitinkamų Lietuvos 
Respublikos įstatymų, taikomų valstybės 
sporto politikos formavimui ir ją 
įgyvendinančioms asociacijoms, nuostatomis 
bei užtikrinti tokių įstatymų nuostatų 
įgyvendinimą Lietuvos futbole.  Priėmus šį 
įstatymą, visi LFF valdymo organai neteks 
savo įgaliojimų, jų funkcijas perims LR 
švietimo, mokslo ir sporto ministerijos 
paskirtas Laikinasis administratorius, 
užtikrinsiantis sklandžią LFF veiklą iki kol bus 
paskirti nauji, nuolatiniai LFF valdymo 
organai. Tai turės teigiamos įtakos 
kriminogeninei situacijai ir korupcijai, nes 
LFF bus taikomi aukštesni etikos ir teisiniai 
standartai, bus sukurtos sąlygos atnaujinti LFF 
valdymo organų sudėtį vadovaujantis geriausia 
rekomenduojama korupcijos prevencijos 
praktika.  Bei šie pakeitimai turės teigiamą 
įtaką verslo aplinkai, aktyviau įsitraukti š 
futbolo rėmimą, tvarų ir skaidrų verslo ir 
futbolo ryšių vystymą.

https://e-seimas.lrs.lt/portal/legalAct/lt/TAP/40f03e00335011edbf47f0036855e731
https://e-seimas.lrs.lt/portal/legalAct/lt/TAP/40f03e00335011edbf47f0036855e731
https://e-seimas.lrs.lt/portal/legalAct/lt/TAP/40f03e00335011edbf47f0036855e731
https://e-seimas.lrs.lt/portal/legalAct/lt/TAP/40f03e00335011edbf47f0036855e731


PATEIKTI PASIŪLYMAI:

Data Dok. 
Nr.

Seimo narių grupėje 
pateikti pasiūlymai teisės 

aktų projektams

Nauda/esmė

2022-10-13 XIVP-
2148

PASIŪLYMAS dėl Pridėtinės 
vertės mokesčio įstatymo Nr. 
IX-751 19 straipsnio 
pakeitimo įstatymo projekto

Šiuo pasiūlymu siekiama neterminuotai 
pratęsti lengvatinio 9 proc. PVM tarifo 
taikymą  maitinimo paslaugoms, visų rūšių 
meno ir kultūros įstaigų ir renginių, sporto 
renginių, sporto klubų lankymui bei atlikėjų 
teikiamoms paslaugoms. Pandeminiu 
laikotarpiu minėtos veiklos patyrė nuostolių ir 
vis dar moka atidėtus mokesčius. Dauguma 
Europos šalių atitinkamo principo PVM 
lengvatą taiko neterminuotai. Lietuvoje tai 
ypatingai svarbu, kadangi dideli mokesčiai 
sukuria pretekstą veikti „šešėlyje“, o tai 
reikštų, kad mokesčių padidinimas nebūtinai 
užtikrintų didesnį pajamų į biudžetą surinkimą. 

2022-11-17 XIVP-
2198

PASIŪLYMAS dėl Fiskalinės 
sutarties įgyvendinimo 
konstitucinio įstatymo Nr. 
XII-1289 1, 4 straipsnių 
pakeitimo ir Įstatymo 
papildymo priedu 
konstitucinio įstatymo
projekto

Lietuva ateityje gaus gerokai mažiau ES ir 
tarptautinės paramos lėšų, be to, šios lėšos 
neproporcingai pasiskirsto atskiroms 
savivaldybėms, todėl įstatymo pakeitimo 
teigiamas poveikis savivaldybių plėtrai ateityje 
ženkliai sumažės. Todėl siūloma nustatyti 
tokią savivaldybės biudžeto sudarymo 
lankstumo taisyklę, kuri leistų bendrai 
finansuoti projektus, finansuojamus Europos 
Sąjungos, kitos tarptautinės finansinės 
paramos ar valstybės biudžeto lėšomis, 
įskaitant tinkamų finansuoti išlaidų daliai 
tenkantį pridėtinės vertės mokestį, išskyrus iš 
valstybės biudžeto gautus asignavimus šiems 
projektams bendrai finansuoti; Investuoti į 
projektus, kurie skirti prisitaikyti prie klimato 
kaitos, ją švelninti, taip pat skaitmeninti viešąjį 
sektorių ar ekonomiką; Investuoti į projektus, 
kuriais mažinamos savivaldybės biudžeto 
išlaidos ir (arba) didinamos savivaldybės 
biudžeto pajamos. Taip pat, siūloma pakeisti ir 
savivaldybės balanse taisyklę, kuri šiuo metu 
leidžia tik per metus ištaisyti nuokrypį, o tai 
riboja ir savivaldybė yra baudžiama 
neleidžiant skolintis prisidėjimui prie ES 
finansuojamų projektų, tad šiuo pasiūlymų, yra 
siekiama, kad savivaldybės ištaisytų nuokrypį 
per du metus. Jeigu šis nukrypimas 
nekompensuojamas per dvejus metus, 
sekančiais, ir vėlesniais, metais savivaldybei 

https://e-seimas.lrs.lt/portal/legalAct/lt/TAK/1625ddd0668411ed8a47de53ff967b64
https://e-seimas.lrs.lt/portal/legalAct/lt/TAK/1625ddd0668411ed8a47de53ff967b64
https://e-seimas.lrs.lt/portal/legalAct/lt/TAK/1625ddd0668411ed8a47de53ff967b64
https://e-seimas.lrs.lt/portal/legalAct/lt/TAK/1625ddd0668411ed8a47de53ff967b64
https://e-seimas.lrs.lt/portal/legalAct/lt/TAK/1625ddd0668411ed8a47de53ff967b64
https://e-seimas.lrs.lt/portal/legalAct/lt/TAK/1625ddd0668411ed8a47de53ff967b64
https://e-seimas.lrs.lt/portal/legalAct/lt/TAK/1625ddd0668411ed8a47de53ff967b64
https://e-seimas.lrs.lt/portal/legalAct/lt/TAK/1625ddd0668411ed8a47de53ff967b64
https://e-seimas.lrs.lt/portal/legalAct/lt/TAK/7c279f404ade11edb7269d52b4d4fd38
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netaikoma savivaldybės biudžeto sudarymo 
lankstumo taisyklė, iki kol nukrypimas nebus 
kompensuotas.

2022-12-13 XIVP-
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PASIŪLYMAS dėl 
Administracinių nusižengimų 
kodekso 589 straipsnio 
pakeitimo ir Kodekso 
papildymo 71(1) straipsniu 
įstatymo projekto

Šiuo pasiūlymu siekiama didinti baudas bei 
atsisakyti tik įspėjimo dėl neteisėto nedidelio 
kiekio kanapių ir kitų psichotropinių ar 
psichiką veikiančių produktų iš kanapių 
gaminimo, perdirbimo, įgijimo, laikymo, 
gabenimo ar siuntimo be tikslo platinti. Jei 
pažeidimas būtų padarytas pirmą kartą, 
siūloma, jog tai užtrauktų baudą nuo 100 iki 
600 eurų, o jei pažeidimas padarytas 
pakartotinai siūloma bausti nuo 600 iki 2000 
eurų bauda. Pažeidimas kelia grėsmę tiek 
asmeniui, tiek ir visuomenei, todėl atsakomybė 
turėtų būti nustatyta proporcinga padarytai 
veikai.

NEFORMALI VEIKLA LIETUVOS RESPUBLIKOS SEIME

Man teko didžiulė garbė tapti 
„Išmanusis miestas 9“ renginio 
globėju, bei prisidėti prie šio 
renginio organizavimo Seime. Šio 
projekto tikslas yra pamatyti naujas 
idėjas, atrasti galimybes sutvarkyti 
esamą ir kurti naują. Devintus 
metus iš eilės vykstančiame 
konkurse „Išmanusis miestas“ 
dalyvavo rekordinis Lietuvos 
savivaldybių skaičius – devynios: 
Anykščių, Jurbarko, Molėtų, 
Tauragės, Mažeikių, Lazdijų, 
Šalčininkų, Vilniaus rajonų 
savivaldybės ir Druskininkų 
savivaldybė. Dalyvaujančios 
savivaldybės atidarymo renginio 
metu pristatė savo vizijas, tikslus ir 
teritorijas, kurioms konkurso dalyviai turės sukurti novatoriškus ir kontekstualius sprendimus, 
orientuotus į tvarią miestų plėtrą. Pateiktos savivaldybių teritorijos itin skirtingos: jų istorija, poreikiai 
ir galimybės skiriasi tiek architektūriniais, tiek urbanistiniais ar kraštovaizdžio sprendimais. 
Laukiame konkurso vaisių – darbų parodos, kurie bus pristatyti Seime.
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Visada smagu sulaukti svečių Lietuvos Respublikos Seime. LR Seime 
lankėsi Radviliškio lopšelio-darželio „Žvaigždutė“ kolektyvas ir 
svečiai iš Gniezno, Lenkijos Respublikos. Susitikimo metu buvo 
pasidalyta patirtimi, prisiminimais ir ateities planais. Tikiuosi šis 
nuostabus ryšys nenutrūks dar daug metų.
LR Seime apsilankė ir Tytuvėnų trečiojo amžiaus universiteto 
studentai su vadove Irena Šimkūniene. Susitikti su tytuvėniškiais 
mielai atskubėjo 
Kultūros komiteto 
pirmininkas Vytautas 

Juozapaitis, 
Nacionalinio saugumo 
ir gynybos komiteto 
pirmininkas Laurynas 

Kasčiūnas ir Užsienio reikalų komiteto pirmininkas
Žygimantas Pavilionis. Padiskutavome apie šių dienų 
aktualijas.
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